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Вуковци из свих основних школа у општини Србобран на летовању у Сутомору

„Плава обала“ дочекала прве госте

Katolikus ünnepek júniusban

• У Србобрану је у току реконструкција тротоара. 
Завршен је тротоар кроз Призренску улицу, која 
води до гробља. За ове намене из општинског 
буџета за 2022. годину издвојено је 10 милиона 
динара, знатно више него претходних година.

Асфалтирање  
улица  у Србобрану

Вртић „Бубамара“ 
из Надаља међу 
најбољима у Војводини

Нови импулс
старом 
пријатељству

У Јаношхалми потписан
Споразум о сарадњи
два братска града
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Вртић „Бубамара“ из Надаља међу најбољима у Војводини

Реч је о програму По-
крајинске владе који су пре 
13 година покренули По-
крајински секретаријат за 
урбанизам и заштиту жи-
вотне средине и Покрајин-
ски секретаријат за образо-
вање, прописе, управу и на-
ционалне мањине – нацио-
налне заједнице, у сарадњи 
са Покретом горана Војво-
дине. Циљ је био да се у вр-
тићима, школама и локал-
ним заједницама широм 
Војводине подигне свест и 
лична одговорност за бри-
гу о животној средини. Ове 
године у реализацији про-
грама било је 86 васпит-

но-образовних установа 
широм Војводине од којих 
су најуспешније награђе-
не. Координатор овог про-
грама и подсекретар Се-
кретаријата за урбанизам 
и заштиту животне среди-
не Бранкица Табак, истак-
ла је уочи уручења награда, 
да је у реализацији пројекта 

„За чистије и зеленије шко-
ле у Војводини“ остварен 
до сада највећи буџет на-
мењен награђивању уче-
ника, односно предшкол-
ских установа, основних и 
средњих школа са терито-
рије АП Војводине. “Ула-
гање у еколошку свест 

најмлађих наша је зајед-
ничка обавеза. Она про-
истиче и из Декларације 
о заштити животне сре-
дине, коју је усвојила По-
крајинска влада. Посебно 
издвајам улогу васпита-
ча и просветних радника, 
који су едукатори на пр-
вој линији у овом послу, 
јер су ту да осмисле све 
ваннаставне активности 
у вези са сензибилисањем 
најмлађих у области уна-
пређења животне среди-
не”, истакла је подсекретар-
ка Табак. У овој школској 
години награђено је 46 ва-
спитно-образовних устано-

ва, са територије 27 градова, 
односно општина.

Награђено је и седам на-
ставника/васпитача које 
успешно учествују у про-
граму “За чистије и зеле-

није школе у Војводини” 
од његовог почетка, а међу 
њима је и васпитачица из 

“Бубамаре” Данијела Мили-
чић Требатицки. 

• Предшколска установа «Радост» - надаљски вртић «Бубамара», добила је награду из годишњег циклуса програ-
ма «За чистије и зеленије школе у Војводини», и тако се нашла међу 46 најбољих васпитно-образовних институ-
ција са територије АП Војводине.

Награђена и васпитачица „Бубамаре“

“Циљ програма је да се у вртићима, школама и локал-
ним заједницама широм Војводине подигне свест и 
лична одговорност за бригу о животној средини. Ми 
смо успешно реализовали све предвиђене активно-
сти током целе школске године, и још много више од 
тога. Први пут ове године препознат је, и награђен, 
и рад појединаца који активно учествују у програ-
му од његовог почетка. Они који ме познају, знају 
да ће ми ова награда бити додатни ветар у леђа, по-
кретач и мотивација да наредне године радимо још 
више”, рекла је Миличић Требатицки.

Нови импулс односима 
успостављеним 2001. годи-
не дат је у међусобним по-
сетама из претходне годи-
не и овом сада, са жељом да 
се новим сусретом оснаже-
темељи пријатељства. Пот-

писивање Споразума упри-
личено је током Дана Јано-
шхалме. 
“Потврдили смо спораз-

ум потписан 14. септем-
бра у Србобрану, којим 
је обележено две деце-
није пријатељских одно-
са. Тече 21. година брат-
ских односа и новим спо-

разумима их дефинишемо 
и прецизирамо, отварамо 
нова поља сарадње и у фо-
кус стављамо све активно-
сти које могу донети ква-
литетнији живот грађана 
општине Србобран и Јано-

шхалме. Живимо у истој 
области, са наше стране 
границе то је Бачка, а са 
мађарске Жупанија Бач 
Кишкун, и то нам даје 
могућност успостављања 
прекограничне сарадње 
и рад на заједничким 
пројектима, за шта ће нам 
добро доћи искуства која 

смо већ имали на овом 
пољу. Желимо да додатно 
ојачамо везе наше две ло-
калне самоуправе, наших 
друштава цивилног сек-
тора и разних удружења, 
и уверен сам да постоји 
велики простор и теме на 
којим можемо градити 
пријатељске односе“, ре-
као је након потписивања 
Споразума о сарадњи Ради-
вој Дебељачки, председник 
општине Србобран.

Домаћин, градоначелник 
Јаношхалме Золтан Целер, 
истакао је да град који води 
негује пријатељске односе 
са неколико градова у ре-
гиону и шире, али да од-
носи са Србобраном и Бач-
ком Тополом имају посеб-
ну вредност због бројних 
сличности које повезују све 
стране. 
“Протекле године делега-

ција из Јаношхалме посе-
тила је општину Србобран 
како би обновили повељу 
о братимљењу и сарадњи 
наша два града. Требало је 

поново оверити намере од 
раније о сарадњи, однос-
но да су обе стране спрем-
не на ту сарадњу и убудуће. 
Приликом тадашњег су-
срета са градоначелником 
општине Србобран Ради-
војем Дебељачким он је 
обећао да ће искористити 

прву прилику и званич-
но посетити Јаношхалму, 
како би и код нас оверили 
исту повељу. Добар повод 
за позив и посету делега-
ције из Србобрана је дала 
манифестација ‘Дани Ја-
ношхалме’, којом се иначе 
обележава дан нашег ме-
ста. Сада смо, дакле, у обе 
општине потписали про-

токол о сарадњи и обећали 
грађанима обе општине да 
ћемо у будуће заједно уче-
ствовати на разним кон-
курсима, радићемо зајед-
но, и служити за добробит 
свих наших грађана“, ре-
као је Золтан Целер. 

Посета ру ководства 

општине Србобран, у којој-
су уз Радивоја Дебељачког-
били и Беата Сабадош Фо-
дор и Кристијан Кочиш, 
чланови ОВ, била је прили-
ка и за присуство програ-
мима које су за Дане Јано-
шхалме припремили мно-
ги КУД-ови, као и концерт 
у цркви Свете Ане. 

Jачањe партнерских односа

„У циљу јачања партнерских односа, а узимајући у 
обзир циљ развијања својих локалних самоуправа, 
као и интересе и потребе својих грађана, с намером 
да покажу истинске вредности две локалне заједни-
це, исказују заједничку вољу да се развијени односи-
између Општине Србобран и Града Јаношхалме убу-
дуће, као и досада, настављају у духу побратимске 
сарадње“, стоји у уводном делу Споразума о сарадњи. 

Нови импулс старом 
пријатељству
•  Радивој Дебељачки, председник општине Србобран, и 
Золтан Целер, градоначелник Јаношхалме, потврдили су 
новим потписом, овог пута стављеним у Јаношхалми, Спо-
разум о сарадњи који су два братска града утемељила пре 
више од две деценије. 

У Јаношхалми потписан Споразум о сарадњи
два братска града
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Реч је о локацији која је 
претходних годину и по 
дана потпуно реконструи-
сана. По први пут се ради 
асфалтом, а не бетоном, 
што се показало као добро 
решење, подсетио је Ради-
вој Дебељачки, председник 
општине, рекавши да ће и 
ове године наставити да по 
истом принципу уређују 
тротоаре. Дебељачки је под-
сетио да је обезбеђено 10 
милиона динара за пешачке 
стазе, штосе планира за из-
двајањa и следеће године,а 
можда и више. „Места где 
се мора уређивати трото-
ар највише је у Србобра-
ну и потрудићемо се да и 
у овој години реконстру-
ишемо још неке критич-
не тачке, јер неке од њих 
нису уређиване већ деце-

нијама, као ни путеви. У 
току је припрема јавне на-
бавке за санирање удар-
них рупа и пресвлачење 
делова улица асфалтом и 
у овом циклусу радиће се 
у  Србобрану, јер су Турија 
и Надаљ у претходном пе-
риоду имали велику инве-
стицију у путну мрежу у 
сеоским улицама“, рекао 
је Дебељачки, додајући да је 
тамо ситуација боља и зато 
се сада ради у Србобрану.

Рекао је да се све не може 
урадити преко ноћи, и за-
молио грађане за стрпљење 
и обећао да ће сви путни 
правци бити доведени у до-
бро стање, и као такви биће 
квалитетно одржавани. За 
општину Србобран и све 
њене грађане, посебно Ту-

ријце, веома је важна ре-
конструкција и проширење 
државног пута кроз Турију, 
од уласка у село до зграде 
МЗ. Председник Дебељач-
ки је рекао да су при крају 
радови на државном путу 
кроз Турију, где се проши-
рује саобраћајница, која је 
била уска и оштећена, што 
је важно за безбедност са-
обраћаја, јер на том месту 
већа возила су се једва ми-
моилазила. „Интензивним 
радом иницирали смо и 
договорили са ‘Путевима 
Србије’ и, на крају, са из-
вођачем ‘Бачка путем’, да 
реконструишемо и реха-

билитујемо ову важну са-
обраћајницу. Обим радова 
је стварно велик, морале 
су да се изместе разне ин-
сталације које су биле ско-
ро испод пута, изведен је 
нови темељ и сви тампони 
пута, а сада и нови заврш-
ни асфалтни слој. Добро 
је да је исти посао пре не-
колико месеци урађен од 
центра Турије до изласка 
према Надаљу и сада ћемо 
кроз цело село имати по-
тпуно реконструисан др-
жавни пут, безбедан за са-
обраћај, што је најважније 
за све нас“, поручио је Де-
бељачки.

Асфалтирање  
улица 
у Србобрану
• У Србобрану је у току реконструкција тротоа-
ра. Завршен је тротоар кроз Призренску улицу, 
која води до гробља. За ове намене из општин-
ског буџета за 2022. годину издвојено је 10 мили-
она динара, знатно више него претходних година.

Покрајина доделила средства за санацију спортских терена

Председник Покрајин-
ске владе Игор Мировић 
уручио је недавно уговоре 
представницима локалних 
самоуправа, школа и спор-
тских центара за финанси-
рање 38 пројеката у обла-
сти изградње, одржавања и 

опремања спортских обје-
ката у АП Војводини, за 
шта је издвојено 120 мили-
она динара. Један од угово-
ра реализоваће се у општи-
ни Србобран, у Основној 
школи «Жарко Зрењанин 
Уча» у Надаљу. Председ-

ник Мировић подсетио je 
да је при Покрајинском се-
кретаријату за спорт и ом-
ладину, формиран Сектор 
за управљање инфраструк-
турним пројектима, чија је 
надлежност развој спорт-
ске инфраструктуре. „Од 

2016. године до данас пу-
тем ових јавних конкурса 
у спортску инфраструкту-
ру уложено је готово 730 
милиона динара за 422 
пројекта. Из године у го-
дину средства за ове на-
мене су све већа, јер жели-

мо да поред великих гра-
дова, који су били и оста-
ли спортски центри, и у 
мањим срединама створи-
мо услове за развој спор-
та унапређењем спортске 
инфраструктуре“, рекао је 
Мировић.

• За санацију терена за рукомет и друге спортове у школском дворишту Покрајинска влада је обезбедила 4.746.738 
динара. Реализацијом ових пројеката унапређује се школска спортска инфраструктура, јавни спортски терени и 
центри доступни свим грађанима, као и тренажни центри намењени врхунским спортистима, речено је прили-
ком доделе уговора.

За спорт у Војводини издвојено 730.000.000,00 динара

Основној школи „Жарко Зрењанин - Уча“ у Надаљу 
Покрајински серетаријат за спорт и омладину - Сек-
тор за управљање инфраструктурним пројектима 
доделио је уговор у вредности од 4.746.738,00 дина-
ра. Ова средства биће утрошена за санацију терена 
за рукомет и друге спортове у школском дворишту. 
Иначе, од 2016. године до данас Покрајинска влада 
путем оваквих јавних конкурса уложила је скоро 
730.000.000,00 динара за 422 пројекта. Циљ је да се 
у мањим срединама створе услови за развој спорта 
и спортске инфраструктуре. 

Значајна обнова пута кроз Турију

За општину Србобран и све њене грађане, посебно 
Туријце, веома је важна реконструкција и проши-
рење државног пута кроз Турију, од уласка у село до 
зграде Месне заједнице. Овај пројекат финансирају 
ЈП «Путеви Србије», а извођач је «Бачка пут». Вред-
ност радова је више од 80 милиона динара, чак је и 
општина Србобран учествовала са још додатним 
средствима за измештање гасне инсталације.

Основној школи „Жарко Зрењанин - Уча“ у Надаљу

Некада Сада
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Ову хуману групу која је 
много пута помогла угро-
женим појединцима чине: 
Владимир Бранковић, Ра-

дослав Дошлов, Милан Фи-
липовић, Драган Икрашев, 
Ференц Рајда, Тибор Сеги 
(126), Андраш Тот (125), 

Радослав Вукчевић, Зоран 
Радивојевић, Драган Радо-
сављевић, Јожеф Декер и 
Саша Миковић. Захвални-
це им је уручио Горан Радо-
вановић, секретар Црвеног 
крста Србобран.
„Ово данас је, иако скром-

но, производ наше жеље 
да вам покажемо колико 
ваше донирање крви зна-
чи целокупној заједници, 
па и шире. Ви сте пример 
који сви ми треба да следи-
мо, на вас треба да се угле-
дају млађе генерације, и 
зато вам данас уручујемо 
ова признања и мале по-
клоне, како би сте знали да 
истински ценимо вашу не-
себичност“, рекао је Радо-
вановић. У одсуству Ради-
воја Дебељачког, председ-
ника општине Србобран, 
награђенима се захвалио 
др Илија Газепов, члан 
Општинског већа и пред-
ставник Друштва за бор-
бу против шећерне болести 

«Плави круг», организације 
која тесно сарађује са Црве-
ним крстом. 
„Председник општи-

не Србобран Радивој Де-
бељачки није могао да 
дође због других обаве-
за, али вам у његово име 
и име целокупне општи-
не Србобран упућујем 
поздраве и велику за-
хвалност за оно што ра-
дите. Ја сам, такође, дава-
лац крви, више од 35 пута 
сам давао, с тога разумем 
ваше мотиве. Мислим да 
не постоје речи којима 

се може описати ово што 
чините, ништа вредније 
не постоји од тог хуманог 
чина, кад дајете део себе 
без питања коме ће бити 
прослеђено, важно је само 
да се помогне.

За мене су две ствари 
важне у животу, помага-
ти кад год сам у могућно-
сти, и друго посветити 
време људима који га за-
служују. Ви радите обе те 
ствари истовремено. Дра-
го ми је да сам у друштву 
таквих људи“, поручио је 
уз честитке др Газепов.

Пријем за добровољне даваоце крви
• Црвени крст Србобран организовао је пријем за добровољне даваоце крви који су драгоцену течност која жи-
вот значи, донирали више од 100 пута.

Испраћени од стране ро-
дитеља и другова из Ср-
бобрана, а на Јадранском 
мору дочекани од стра-
не Радивоја Дебељачког, 
председника општине Ср-
бобран, Мирослава Рељића, 
директора Одмаралишта, и 
Слободана Субића, дирек-
тора Центра за спорт и ту-
ризам и некадашњег управ-
ника Одмаралишта, вуков-
ци су први овогодишњи го-

сти „Плаве обале“. Сви ан-
гажовани на раду Одмара-
лишта очекују да ће гостију 
бити током целе сезоне.
“Оно што је веома важно 

за све нас, на лицу места 
уверио сам се да се о објек-
ту води рачуна и да су сви 
људи који учествују у раду 
и пружању услуга у Суто-
мору прави домаћини. Од-
мах је јасно да су уложили 
велики труд да се за сезону 

припреме на најбољи на-
чин. Драго ми је да је обје-
кат у добром стању, уредан 
и чист, и сви инвестицио-
ни радови и улагања у одр-
жавање завршени су на 
време. Постоји још ства-
ри које је потребно надо-
градити и реконструисати, 
а план нам је да сваке го-
дине решавамо део по део, 
да из сезоне у сезону буде-
мо све бољи и да нашим 

сталним гостима, којих 
је највише, обезбедимо 
удобност и прави одмор 
у нашем одмаралишту”, 
рекао је Дебељачки и свим 
тренутним гостима и они-
ма који то планирају да 
буду током летњих месе-
ци, пожелео пријатан бо-
равак у Сутомору.      “Обје-
кат је спреман за сезону, 
све собе су сређене и дове-
дене у стање да пруже уго-

дан боравак свим гости-
ма. На сугестију гостију у 
свим собама је инсталиран 
WiFi интернет, све је окре-
чено и офарбано и уређе-
на је четвртина колектора 
неопходна за туширање 
и сталан довод воде. Прве 
реакције гостију су вео-
ма позитивне и надамо се 
да ћемо имати још једну 
успешну сезону”, рекао је 
Рељић.

Вуковци из свих основних школа у општини 
Србобран на летовању у Сутомору

„Плава обала“ 
дочекала 
прве госте
• Најбољи ђаци основних школа у општи-
ни Србобран, они који су током осам година 
школовања знали само за петице и тако за-
служили највреднију диплому «Вук Караџић», 
званично су отворили летњу сезону у Одмара-
лишту «Плава обала» у Сутомору.
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• На Републичком такмичењу из Основа електротехнике 2, у јакој конкуренцији Игор је освојио  прво место.

За успешног ученика 
Игора Панића, председ-
ник општине Србобран 
Радивој Дебељачки, зајед-
но са сарадницима, орга-
низовао је  пријем. Игор 
је ученик Електротехнич-
ке школе „Михајло Пупин“ 
из Новог Сада, а недавно је 
освојио прво место на Ре-
публичком такмичењу из 
Основа електротехнике 2. 
Конкуренција је била јака, 
али Игор је успео да оства-
ри најбољи резултат. „Ве-
ровао сам да могу оства-
рити добар резултат, не 
можда бити и победник, 
али успео сам. Конкурен-
ција је била снажна, на 
Републичком такмичењу 
било је 30 учесника, а да 
бих дошао до тог нивоа 
морао сам да победим на 
школском такмичењу и 
да будем међу најбољим 
на регионалном. Реша-

вали смо математичке за-
датке и морали да пока-
жемо знање из теорије да 
би дошли до успеха. При-
премао сам се дуго вре-
мена, посебно за Репу-
бличко такмичење, а по-

следњих седам дана учио 
сам и вежбао по цео дан. 
Исплатило се на крају“, 
описао је свој пут до нај-

бољег ученика из Основа 
електротехнике 2 у Србији 
Игор Панић. Његов успех 
истовремено је и успех 
школа у којим се образовао, 
посебно школе коју похађа, 
а колика је његова вредност 

најбоље илуструје чиње-
ница да је ово први пут у 
последњих четврт века да 
је ученик ЕТШ „Михајло 

Пупин“ победник репу-
бличког такмичења. Прве 
честитке у лично име и име 
локалне самоуправе Игору 
је упутио Радивој Дебељач-
ки, председник општине 
Србобран. „Наша је оба-
веза да бринемо о младим 
људима, посебно о оним 

као што је Игор, који је 
остварио сјајне резулта-
те у области науке, али и 
онима који то учине у об-
ласти културе, спорта и 
другим. Морамо усмери-
ти пажњу на те људе, то 
и њима може да значи, и 
могуће је да се у будућно-
сти деси да управо они 

својим радом допринесу 
развоју свог града. Хвала 
Игору што је уз своје роди-
теље и професоре усрећио 

и нас овде, ово је историј-
ски успех за нашу малу 
локалну заједницу. Ра-
дујем се да имамо младе 
људе који остварују врхун-
ске резултате у областима 
којим се баве и надам да ће 
и у будућности бити при-
лике да се радујемо њихо-

вим успесима. Увек ћемо 
посебну пажњу усмерава-
ти на овакве младе људе, 
они треба да буду пример 
свима. Они на најбољи 
начин презентују општи-
ну Србобран“, рекао је Де-
бељачки. Пријему у част 
младог Србобранца при-
суствовали су и Зоран Ду-

дварски, помоћник пред-
седника општине Ср-
бобран, и Кристијан Кочиш, 
члан Општинског већа.

Млади Србобранац освојио прво место на републичком такмичењу

Игор Панић најбољи у Србији

Ученици Основне школе 
«Јован Јовановић Змај» 
Ивона Грубић, VIII4, 
Сливка Миљан, V1, Тамаш 
Шерфезе, V3, Себастијан 
Дањи, VII2, Тамара Гагић, 
VIII1, Вања Шијачић, V1, 
Софија Шиге, VII3, Линда 
Риц, VII2, Дениел Пеле и 
Криштоф Варњу, VIII3, 
постигли су веома запа-
жене резултате на ового-
дишњим окружним и ре-
публичким такмичењима 
из разних предмета и тако 
освојили медаље и захвал-
нице. Поводом остварених 

успеха за ове ђаке је упри-
личен пријем у образов-

ној установи коју похађају, 
на којем им је директорка 

Ерика Муњин Сокола уру-
чила пригодне поклоне 

и захвалила им се на нај-
бољем промовисању школе 
и града из ког долазе.
“Честитам нашим успеш-

ним ђацима на постигну-
том успеху који је одраз 
њиховог марљивог рада 
и труда. Представљајући 
нашу школу доприно-
се бољем квалитету рада, 
али и промовишу своје 
предметне професоре. 
Поносни смо на њих”, ис-
такла је овом приликом 
Муњин Сокола.

Награђени ученици ОШ „Јован Јовановић Змај“ 

Таблет на поклон

Председник општине Радивој Дебељачки уручио је 
Игору таблет рачунар, две књиге о Србобрану и по-
родици Дунђерски и друге поклоне.
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Посета згради Општин-
ске управе и Скупштине 
општине Србобран била 
је прилика да се деца упо-
знају се неким од делова 
локалне самоуправе, као 
што су матична служба и 
локални парла-
мент, место где 
се доносе мно-
ге важне одлуке 
за све грађане. 
Удружење „Че-
пом до осмеха“ 
успешно спро-
води акцију са-
купљања пла-
стичних чепова 

како би оснажили и пружи-
ли подршку појединцима и 
породицама особа са инва-
лидитетом, одвајањем пла-
стичних чепова чиме уна-
пређујемо систем одвајања 
чврстог отпада у Србији 

и омогућавамо им лакше 
функционисање у свако-
дневном животу. Акција 

„Чепом до осмеха“ је покре-
нута у децембру 2012. го-
дине, када је неколицина 
људи одлучила да подржи 
овај подухват, разумејући 
значај овог пионирског 
рада. Данас је ово најма-
совнија акција у Србији и 
региону, која окупља преко 
2.000 активних волонтера. 
Акцијом „Чепом до осмеха“ 
до сада сакупљено је пре-
ко 550 тона пластичних че-
пова, а свој допринос овом 
броју  дали су и малишани 
из „Палчића“.

Малишани у посети СО Србобран
• „Акцијом чишћења желели смо младима 
да укажемо колико је битно водити рачуна о 
својој средини али и природи уопште, хвала 
свима коју су учествовали“, поручила је Ми-
лица Зарић, заменица председника општи-
не Србобран.

Млади показали 
ентузијазам

Поводом обележавања 
05. јуна - Светског дана 
заштите животне среди-
не, Канцеларија за младе 
општине Србобран органи-
зовала је акцију сакупљања 
и уклањања смећа са јавних 
површина. Акција је реали-
зована у сарадњи са учени-
цима основних школа «Вук 
Караџић» и «Јован Јовано-
вић Змај», као и Гимназије 
и стручне школе «Светозар 
Милетић».„Млади су свој 
ентузијазам за очување 
животне средине још јед-
ном исказали на најбољи 
могући начин и очисти-
ли су од смећа, колико су 
успели да стигну, део при-
обаља Великог Бачког ка-
нала и Криваје. Овим пу-

тем смо желели да младима 
укажемо колико је битно 
водити рачуна о својој 
средини али и природи 
уопште, хвала свима коју 
су учествовали”, поручила 
је Милица Зарић, заменица 
председника општине Ср-
бобран, а у име Канцеларије 
за младе.  Поводом Светског 
дана заштите животне сре-
дине Канцеларија за младе 
општине Србобран орга-
низовала је и акцију при-
купљања пет амбалаже, која 
је била предата Удружењу 
МНРО „Бисер“, који сред-
ства од продаје користе за 
своје активности. Била је 
организована и акција при-
купљања чепова

• Малишани из вртића „Палчић“ Предшколске установе „Радост“ 
посетили су  Скупштину општине Србобран и придружили резултате 
својих активности у великој хуманитарној акцији прикупљања че-
пова ПВЦ амбалаже “Чепом до осмеха“.

Обележен Светски Дан животне срединеДеца из вртића у акцији „Чепом до осмеха“

„Мој пас - моја одговорност“
• Удружење за заштиту права животиња “Бак” Србобран - Надаљ, 
уз подршку Министарства за пољопривреду, шумарство и водо-
привреду - Управе за ветерину, организовало је  трибину “Мој пас – 
моја одговорност”.

Разговарало се о свако-
дневним проблемима са 
којим се сусрећу власни-
ци паса и љубитељи живо-
тиња уопште, о стерилиза-
цији, кастрацији, чиповању 
и удомљавању паса, затим о 
изостанку практичних ре-
шења за разне ситуације у 
које долазе власници паса, 
али највише о (не)одго-
ворном власништву које је 
кључ свега. „Данас имати 
кућног љубимца подразу-
мева имати још једног чла-
на породице, још једну до-
бровољну обавезу и то јако 
велику, јер наши четворо-
ножни пријатељи нису у 
могућности да говоре и 
кажу нам када са њима 
нешто није у реду. Зато 
је наша обавеза да све 

лоше ствари и могућа сце-
нарија предупредимо. Што 
се смештаја тиче, потребно 
је обезбедити комфорно 
окружење, као да се ради о 
нама самима и животиње 
ће нам бити неизмерно за-
хвалне. Када се ради о псу, 
ланац је неприхватљив и 
забрањено је држати пса 
на ланцу. Поред квали-
тетне исхране и адекват-
ног смештаја, нашим љу-
бимцима је неопходна и 
квалитетна здравствена 
заштита. Псу је потребно 

обезбедити и интеракцију 
са другим псима и са љу-
дима и тако им узвратити 
на сваки начин приврже-
ност коју смо од њега доби-
ли”, чуло се, између осталог, 
на трибини. „Док ви има-
те своју породицу и прија-
теље, ваш пас има само 
вас“, поручено је са триби-
не.  Пројекат „Јачање си-
стема здравља и добробити 
животиња“, у оквиру којег је 
организована и ова триби-
на, финансира ЕУ у процесу 
усклађивања домаћег зако-
нодавства са међународним 

стандардима у 
области здравља 
животиња, биоси-
гурносних мера 
и њихове добро-
бити.

„Заједници заједно 2022“
Реализација пројекта и у Србобрану

Водећи се идејом да је ду-
горочно улагање у здравље 
кључно за квалитетан 
развоја друштва, компа-
нија НИС расписује кон-
курс „Заједници зајед-
но 2022“ који је посвећен 
теми повећања наталитета 
и очувању репродуктивног 
здравља. Програм „Заједни-
ци заједно 2022“ биће реа-
лизован и у општини Ср-
бобран.

У ове сврхе, НИС је из-
двојио средства у износу 
од 118,5 милиона динара за 
подршку породицама у про-
цесу вантелесне оплодње, 
као и за набавку специјали-
зоване медицинске опреме у 
циљу побољшања услова за 
рад у здравственим устано-
вама. На овај начин, компа-
нија наставља са пружањем 

подршке установама које су 
од виталног значаја за уна-
пређење квалитета живо-
та свих грађана наше земље.

Програмом је обухваћено 
13 локалних заједница: Ср-
бобран, Београд, Нови Сад, 
Ниш, Чачак, Панчево, По-
жаревац, Кикинда, Зрења-
нин, Кањижа, Житиште, 
Нови Бечеј и Велико Гра-
диште.

Пријаве за овогодишњи 
конкурс програма „Зајед-
ници заједно“ почињу 17. 
јуна и трају до 26. августа 
текуће године, а сви услови 
и пропозиције налазе се на 
сајту www.nis.rs . О пројек-
тима који ће бити подржани 
одлучује Комисија за избор 
пројеката, а резултати кон-
курса биће објављени током 
октобра текуће године.
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A szenttamási Kézimun-
ka Kedvelők Egyesületének 
ügyes kezű asszonyai új, kéz-
zel hímzett terítőket készítet-
tek a templom részére pün-
kösd napjára. Az egyesület 
tagjai ezúttal fehér sifonra pi-
ros cérnával hímezték rá az 
úri hímzés motívumot. Az 
egyházi jelképet aranyszál-
lal hímezték a két oltárterí-
tőbe, a szentély előtti terítőbe 
és a 3 oldalsó (segéd)oltárhoz. 
Kereken 70 gombolyag piros 

cérna és 5 gombolyag arany-
szál felhasználásával 12 ké-
zimunkázó összesen 22 db 
terítőt készített.

Idén a bérmálás és a pün-
kösdünnepe egy napra esett, 
ami különösen szép, hiszen 
ezen a napon szállt le a szent-
lélek az apostolokra A szépen 
feldíszített szenttamási Szent 
Kereszt felmagasztalása plé-
bániatemplomban pünkösd 
napjána 10 órai szentmise ke-

retében bérmálás szentségé-
ben részesültek az általános 
iskola hittanra járó tizenhat 
nyolcadikos diákja. Felkészí-
tésükről az iskolai hitoktató 
és a szenttamási plébános vi-
selt gondot. A hittanosokat 
a szabadkai ddr. Rokay Zol-
tán prépost, a Budapesti Páz-
mány Péter Katolikus Egye-
tem Hittudományi Karának 
tanszékvezetője bérmálta.

Szentháromság vasárnap-
ján 20 elsőáldozó vette ma-

gához az oltáriszentséget.Az 
első szentáldozás tulajdon-
képpen nem más, mint az 
első találkozás szentsége az 
Oltáriszentségben jelen lévő 
Jézussal. Keresztény életünk 
középpontjában van az Úr-
ral való találkozás, ami a ke-
nyér és a bor magunkhoz vé-
telében valósul meg.  Az el-
sőáldozás nem csak az egy-
házközség ünnepe, hanem 
a családé is, ahol a gyermek 

nevelkedik. Az elsőáldozókat 
Szenttamáson a szülők vezet-
ték be a templomba.

Úrnapja a katolikus naptár-
ban pünkösd kettős ünnepe 
utáni tizedik napra (csütör-
tökre) esik. Ezen a napon 

„Krisztus titokzatos testét” az 
oltáriszentséget ünnepli az 
egyház. Az egésznapos ün-
nep fő eseménye a körmenet, 
amikor a templomudvarban 
körülhordozzák az oltári-
szentséget. A körmenet út-
vonala mentén négy oltárt 
állítanak fel az ott tartandó 
rövid szertartás céljára. Az 
oltárok fölé lombsátrat emel-
nek, a földre, a tovahaladó ol-
táriszentség elé az elmúlt va-
sárnap először áldozott gye-
rekek rózsaszirmot szórnak. 
Az idei ünnep fő eseménye 

alkalmából hagyományosan 
újra elkészültek a sátrak, ben-
ne az oltárok, körülöttük sok-
sok virág, amit szertartást kö-
vetően szétosztottak a hívek 
között.A négy sátort ezút-
tal a helyi Kézimunka Ked-
velők Egyesülete-, a szentta-
mási Paska és Koller család-, 
a Hagyományápolók Klubjá-
nak asszonycsoportja, továb-
bá a Füstös család és baráta-
ik készítették és öltöztették 
ünnepi díszbe.Az idei úrnapi 
szentmisét a már említettek 
mellett az alsósok kóruson 
történő éneke tette még ün-
nepélyesebbé.

Idén második alkalom-
mal hirdették meg a Virágos 
Szenttamás környezetszépí-
tő versenyt, amelyen a köz-
ség lakosai összemérhették 
ügyességüket és kreativitá-
sukat. A megmérettetés cél-
ja, községünk rendezett bal-
konjai és kertjei bemutatása 
és a környezetszépítésre való 
törekvés tudatosítása.
A Virágos Szenttamás ver-

senyre idén 12 pályázat ér-
kezett. Az idei évben külön-
díjban Desanka Vitas része-
sült, harmadik helyezett pe-
dig Radišić Mária lett. A zsű-

ri döntése alapján két máso-
dik díj került kiosztásra, ami 
Madžarev Jelenát és Fodor 
Erikát illette meg.Az idei év 
legszebb kertjének különle-
gessége, hogy délkelet-ázsiai 
hangulatba viszi el az odalá-
togatókat a tulajdonosa pe-
dig aturiai Željko Milankov. 
A díjkiosztóra a Traktorosta-
lálkozó keretein belül került 
sor. Minden résztvevő köszö-
nőlevelet és muskátlit kapott, 
míg a díjazottak között csok-
rot, ikebanát és orchideákat 
osztottak ki a támogatóknak 
köszönve.

Lezárult a Virágos
Szenttamás pályázat

Traktoros találkozót és bográcsfőző versenyt szerveztek Szenttamáson
Szenttamáson a lóverseny-

pálya melletti téren rendez-
ték meg 2022. június 11-én 
a sorrendben VII. Traktoros 

találkozót, amelynek társ-
rendezvénye a IX. Bogrács-
főző verseny volt.  Kézműves 
árusok,mezőgazdasági kiállí-
tás és a traktoros felvonulás 
mellett számos kísérőrendez-
vény tarkította az idei feszti-
vált. A traktoros találkozó el-
sődleges célja a mezőgazda-
sági erőgépek és felszerelések 

népszerűsítése.
A rendezvényre mintegy 

80 traktor érkezett, ebből 70 
erőgép tulajdonosa jelentke-

zett be a szervezőknél, és dü-
börgött végig rendőri kíséret-
tel 13 és 14 óra között a tele-
pülés utcáin, népszerűsítve 
így a rendezvényt és annak 
versenyjellegét. A két nagy-
szabású rendezvény közös 
megnyitója 14 órakor volt, ezt 
követően a szakácsok meg-
kezdték a főzést, a traktor-

vezetők pedig több ügyessé-
gi versenyen vehettek részt.
A szervezők minden év-

ben igyekeznek a rendez-
vény színvonalát emelni.Az 
érdeklődők számára az idei 
évben is különböző ügyességi 
és gyorsasági vetélkedőt szer-
veztek, de volt nyúlkergetés, 
néptánc és arcfestés is. Díjaz-
ták a legidősebb és legtisztább 
traktort, a legfiatalabb és leg-
idősebb traktorvezetőt, a női 
sofőröket, de voltak ügyessé-
gi versenyek a gyermekek szá-
mára is, így sok-sok jutalom 
gazdára talált.
A gasztronómia kedvelői 

bográcsfőző versenyen mér-
hették össze tudásukat. A ver-
senyre idén 33 csapat neve-
zett be. A szenttamásiak mel-
lett Jánoshalmáról, Kúláról, 
Óbecséről, Péterrévéről, Ti-
szakálmánfalváról is érkez-
tek résztvevők. A szervezők 
minden csapat számára 3 kg 

húst, kenyeret, tűzifát és pó-
lót biztosítottak.
A bográcsfőző versenyt a 

Tuk plus csapat nyerte, má-
sodik helyezett lett a Ravnog-
orci csapat, a harmadik he-
lyen pedig Szenttamás test-

vérvárosa, Jánoshalma csa-
pata végzett.
A meghívott vendégek kö-

zül a rendezvényen jelen volt 
Ótott Róbert a Tartományi 
Mezőgazdasági, Víz- és Er-
dőgazdálkodási Titkárság 

titkárhelyettese, dr. Molnár 
Viktor, a Tartományi Me-
zőgazdaság-fejlesztési Alap 
igazgatóhelyettese, Radivoj 
Debeljački, Szenttamás pol-
gármestere, továbbá a helyi 
közvállalatok, intézmények, 

kultúregyesületek, civil szer-
vezetek és az egyház képvi-
selői is.
A rendezvény ideje alatt 

több zenekar is színpadra állt. 
A rendezvény fő támogatója 
Szenttamás Önkormányzata.

Katolikus ünnepek júniusban



СРБОБРАНСКИ ИНФОРМАТОР

На школском дворишту 
свечано су се опростили од 
осмогодишњег школовања 
ученици завршних разреда 
ОШ „Јован Јовановић Змај». 
Додељена су сведочанства, 
а свечаност је окончана 
симболичним пуштањем 
балона у ваздух. Ове године 
из школских клупа изашла 
су три разреда - VIII 1, раз-
редни старешина Адијана 
Вереш, VIII 2 (одељење на 
мађарском језику) разредни 
старешина Валерија Халга-
то, и VIII 4, разредни старе-

шина Золна Шимо. Матури-
рало је укупно 62 ученика, 
од који је 13 понело дипло-
му «Вук Караџић». Ђак ге-
нерације у образовном про-
цесу на српском језику је 
Ања Ковачев, а на мађар-
ском Криштоф Варњу. Малу 
матуру обележили су и уче-
ници ОШ «Вук Караџић». 
У холу школе аплаузима 
су их дочекали наставни-
ци, родитељи и другови, 
а уприличена је и свеча-
на додела диплома и при-
знања. Уз честитке за успе-

шан завршетак првог 
дела образовања и 
жеље да остваре исто 
тако добре резултате у 
средњој школи, Ради-
вој Дебељачки, пред-
седник општине Ср-
бобран, поручио је 
малим матурантима 
да се пред њима отвара 
нова страница живота 
и да је уверен да ће и у 
будућности остварити 
све оно што су замис-
лили. „Самим тим по-
стаћете добри људи и 

надам се да никада нећете 
заборавити школу у којој 
сте почели да се образује-
те и у којој се стекли дру-
гове и пријатеље”, рекао је 
Дебељачки. Ове године за 
ђака генерације изабрана 
је Ана Банковић, док је до 
дипломе «Вук Караџић», уз 
Ану, својим радом стигло 
још 12 ученика. Матурира-
ли су ученици VIII 1, VIII 
2 и VIII 3 разреда које су 
предводиле наставнице 
Наташа Мркшић, Алек-
сандра Шунтић и Јелена 

Конатар.  Матурирали су 
и осмаци у ОШ „Петар 
Драпшин“ у Турији, где је 
за ученицу генерације из-
абрана Марија Медурић, 
и у ОШ „Жарко Зрења-
нин Уча“ у којој је ученик 
генерације Давид Ћурчић. 
У свечаној сали Гимназије 
и стручне школе «Свето-
зар Милетић» одржана је 
додела диплома матуран-
тима гимназијског одељења 

и смера модни кројач. Гим-
назијско одељење је ове 
године имало 14 ученика, а 
две ученице - Јована Грабеж 
и Дарија Чолић, заслужиле 
су током четворогодишњег 
школовања диплому «Вук 
Караџић», док је још пет 
ученика постигло одличан 
успех. За ученице генера-
ције проглашене су Јована 
Грабеж и Александра Чо-
банов.

Завршена школска 2021/2022. година, следи упис у основне 
и средње школе и на факултете

Матуранти за 
још лепши јун 
у Србобрану
• Четири основне и једна средња школа 
у општини Србобран испратиле су у нову 
животну епизоду мале и велике матуран-
те. У свим образовним установама било 
је свечано, најбољи ђаци примили су при-
знања и дипломе, а крај школовања на 
једном нивоу био је прилика да се мла-
дост општине Србобран представи у пу-
ном сјају.

ПЕТРОВДАНСКИ ДАНИ 2022
СРБОБРАН 04. 07. Изложба са колоније слика 

„Време даривања“, галерија Дома културе
 
НАДАЉ 05. 07. 19:00 Отварање изложбе и 
сталне поставке фотографија о животу и раду 
Момчила Тапавице у просторијама Месне 
заједнице Надаљ
 
НАДАЉ 07. 07. 18:00 Вечерње богуслужење у 
цркви Рођење светог Јована Крститеља; 18:00 
Аниматори за најмлађе; 19:00 Аматери своме 
граду - културно уметнички програм;
22:00 Концерт рок групе „Дивље јагоде“
 
СРБОБРАН 11. 07. 18:30 Аматери своме граду 
- културно уметнички програм; 21:00 Концерт 
групе „Промена плана“; 22:00 Концерт групе 

„Амадеус бенд“

СРБОБРАН 12.07. 18:00 Вечерње богуслужење 
у цркви Светог Богојављања; 18:00 „Funky 
Business“ аниматори; 20:30 Концерт групе

„Ничим изазван“;
22:00 Концерт рок групе „Кербер“


